
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 
Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte för Rasklubben för Finsk Lapphund 
(SRFL) 
 
 
Plats: Zoom-möte 
Datum 2023-08-21 
Tid: Kl. 19.30 
 
 
Närvarande vid mötet: 
Emma Ögren Johansson (EÖJ) 
Victoria Wikström (VW) 
Ann-Charlotte Beckman (AB) 
Dorothea Ledinek (DL) 
Jenny Andersson-Mård           (JAM) 
Jessica Pettersson (JP) 
Anna Ericsson  (AE) 
Maud Devall  (MD) 
 
Frånvarande vid mötet: 
Maria Alvehed (MA) 
Henrietta Thernell (HT) 
 
 
PROTOKOLL 
 

§ 041 Mötet öppnas 
  Mötets ordförande EÖJ öppnar mötet. 
 

§ 042 Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
  Styrelsen väljer AB att justera dagens protokoll. 

 

§ 043 Godkännande av dagordningen och kallelse 
  Dagordning och kallelse godkänns av samtliga. 

 

§ 044 Genomgång av föregående protokoll 
- Godkännes och läggs till handlingarna. 
- Protokollet finns tillgängligt på hemsidan men styrelsemedlem önskar att det föregående    

protokollet skickas ut på mail alternativt i styrelsens chatt innan mötet ska äga rum. EÖJ 
löser detta till nästkommande möte. 

 

§ 045 Ekonomi 
- AE redovisar kassan som ligger på ca. 176 000. 
- Vidarebefordrat valpköparmedlemskap. 
- Medlemsintäkter. AE meddelar att det inte varit så mycket utgifter i sommar. 

 



 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 

 
 
 

§ 046 Inkomna skrivelser 
- Inkommit mail från Laboklin där de informerar om ett online-event som kommer hållas 

senare under året, de bifogade inbjudan och meddelar att SLK kan dela detta till våra 
medlemmar, SRFL kollar med SLK om detta. 

- SKK-avelskommitté utbildningar och events:  
Innehåller bland annat olika webbinarium, distanskurser och digitala rasklubbsträffar. 
Vi tar med detta vidare till vår AK för att stämma av kring detta. 

- SKK inbjudan till seminarium för domar- och utställningsansvariga:  
Frågan kring vad vi har för kompetens och vilka som ska få gå tas vidare till vår TK som i 
sin tur kan stämma av med SLK angående detta. 

- Vi vill tipsa våra medlemmar om bland annat tillgängliga webbinarium. Styrelsen enas om 
att det ska läggas upp som nyhet på vår hemsida och Facebooksida det SKK anordnar. 

- Nytt policyuttalande kring ED: 
Styrelsen diskuterar kring vikten av vår tydlighet kring vår egen avelspolicy inom 
rasklubben. Vi ser gärna att rasklubben är hårdare kring detta än vad SKK i dagsläget är. 
SRFL:s styrelse vill uppmärksamma detta till uppfödare, medlemmar och på 
uppfödarmöten. Vi diskuterar även att det inte finns några tydliga mål kring bland annat 
BPH och vad man i avel kan använda BPH till. 
Vi bjuder in AK till nästa styrelsemöte. 

- Inkommit mail med flera frågor från medlem/ledamot: 
1. Frågar om Vallanlagstest (NHAT). SRFL svarar: Vallprovet är officiellt. 
2. Fråga om allroundmedaljerna. SRFL svarar: Hundens resultat räknas hela livet. 
3. Fråga kring hälsodata och väntetider på parningskombinationer som är inskickade till 

AK. SRFL svarar: Svårt med en tidsbegränsning för svar från AK. Vi förstår att behovet 
finns men i dagsläget har AK tillräckligt med personer som arbetar med detta och 
planerar man valpkull ska detta planeras i god tid så att AK hinner med att gå igenom 
kombinationerna. 

4. Fråga kring varför det inte finns någon årets tävlingshund i vallning. SRFL svarar: 
Denna fråga måste in som ett förslag till ett årsmöte för rasklubben.  

- Kull utan hälsoundersökningar: 
Kullen rör inte vår medlem. 

- SKK inbjudan till hundrastorget Stockholm & MyDog: 
Inget möte med SLK har hållits ännu vi får veta mer kring detta efter mötet har 
genomförts. Arbetsgrupp och arbetsbeskrivning med vad det innebär ska finnas och 
kommer diskuteras mer närmare. 
 
 

§ 047 Aktuellt från Avelskommittén 
-     MA ej närvarande. 
- Utkast på hanhundlista till hemsidan har vi fått på mailen. 
- Mail angående publicering av sjukdomsanmälan: 

EJÖ ska kolla upp om det kommer gå att få till en funktion där det kommer gå att bocka i 
ett ja eller ett nej för publicering i TBA. Vi ska kolla på hur detta i sådana fall ska 
utformas. 
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§ 048 Aktuellt från Tävlingskommittén 
-      MA ej närvarande men meddelar vad som är gjort och vad som behöver göras inför 
utställningen i Sundsvall 7 oktober. Vi i styrelsen får i uppdrag att fortsätta jobba med listan 
kring det som behöver ordnas. 
- En utav domarna till Sundsvall hade tyvärr lämnat återbud och SLK letar förbryt efter en 

ersättare. 
- JP kollar med en utav sponsorerna vad som kan vara aktuellt som gåva från just den 

sponsorn. 
 
 

§ 049 Aktuellt från redaktionen 
-      Jättemycket bra har inkommit från våra medlemmar till tredje upplagan 2023 av 
Lapphunden vilket vi är glada över. 
- 15 november är nästa manusstopp. 
- Vi pratar om att har man inte skickat in vad man gjorde i sommar till tidningen kan det 

även kan vara roligt med sommarminnen under vintertid. Därför uppmuntrar vi 
medlemmarna att fortsätta skicka in olika händelser eller annat till redaktionen i vanlig 
ordning. 

 

§ 050     Aktuellt från SLK 
- Inget nytt. 
- En utav styrelsemedlemmarna i SRFL tar upp att SLK har frågor till oss, vi ska återkoppla 

till SLK om vad det gällde för att reda ut de frågorna. 
 
 

§ 051     Övriga frågor 
-      Hemsidans layout: Förändringar i SRFL:s hemsidans layout. Styrelsen ska fortsätta 
diskutera kring hur den ska se ut till nästa möte så tar vi det därifrån. 
- SRFL:s hemsidan behöver uppdatera PHP sedan behöver även hemsidans cookies kollas 

igenom, EÖJ hör sig för med den som byggt upp hemsidan angående detta. 
- Vi ska eftersöka högupplösta bilder från medlemmarna som ska läggas ut på hemsidan. 

 

§ 052 Nästa möte 
  Nästkommande möte sätts till 2023-09-24 Kl. 18.30 via Zoom. 
 

§ 053 Mötet avslutas 
  Styrelsens ordförande EÖJ avslutar mötet. 

 
 

Victoria Wikström             Emma Ögren Johansson  Ann-Charlotte Beckman 
       
Vid protokollet              Ordförande   Justerare 
 
  
 


